
            Lokalafdeling i Ramsø 

Årsmøde 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent og stemmetællere 

2. Formandens beretning om lokal- bestyrelsens og koordinationsudvalgets virke til godkendelse. 

3. Forelæggelse af regnskab til udtalelse 

4. Lokalbestyrelsens fremtidige virke 

5. Indkomne forslag 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

7. Valg af suppleanter 

8. Eventuelt 

 

Formanden bød velkommen til årsmødet 2025 og glæde ved at så mange havde valgt at deltage. 

Derefter fortsatte mødet efter dagsordenen. 

1. Valg af dirigent og stemmetællere 

Formanden foreslog Fleming Friis Larsen til dirigent. Fleming er formand i koordinationsudvalget i Roskilde. 

Fleming blev valgt og konstaterede at årsmødet var indkaldt efter Ældre Sagens regler. Vedrørende valg af 

stemmetællere blev det udskudt til senere hvis det blev nødvendigt. 

2. Bestyrelsens beretning om lokal- bestyrelsens og koordinationsudvalgets virke til godkendelse. 

Per Le Fevre gennemgik Ældre Sagens opbygning, hvor der blev taget udgangspunkt i det enkelte medlem 

og så videre op i organisationen.  

Lokalafdelingen har i dag 2142 medlemmer, siden 01.01.2024 er der kommet 307 nye medlemmer. Alene i 

år er der tilkommet 51 nye medlemmer 

Per fortalte om hvor vigtig de 79 frivillige er for ældresagsarbejdet. Både i forbindelse med aktiviteter, 

arrangementer og med mindre opgaver, yder de en stor indsats. 

Derefter blev der fortalt om bestyrelsens tilgængelighed i COSMOS på mandage i ulige uger mellem kl. 10 

og 12. og omkring øvrige informationsformer til medlemmerne. Her kan nævnes medlemsbladet, der 

uddeles til sommer for 2025/26. nyhedsbrevet, hvor bestyrelsen anbefaler at tilmelde sig. Information i 

>Det sker< og i >60Plus<. 

Per gennemgik nogle af de mange aktiviteter, som de frivillige er tovholdere på. Her kan nævnes 

motionshold, madlavning, Bridge, slægtsforskning mv. Ligeledes om aktiviteter for personer med demens. 

Der blev i øvrigt henvist til medlemsbladet, hvor alle aktiviteter er beskrevet. 



 

Der blev fortalt om de meget vigtige tryghedsopkald til ældre der har behov for opmærksomhed. Der er 4 

frivillige, der dagligt foretager disse opkald. 

Lokalafdelingen har ligeledes en besøgsordning, hvor frivillige jævnligt besøger ældre og syge personer. 

Arrangementer planlægges og gennemføres af arrangementsudvalget, samt frivillige. 

Arrangementsudvalget består af: Lizzie Birgit Larsen, Kirsten Larsen, Annette Sørensen og Ellinor Poulsen 

Bestyrelsen fortalte om de arrangementer der var gennemført og om de arrangementer der i øjeblikket 

planlægges for efterår 2025 og forår 2026. Arrangementerne vil blive lagt ind i medlemsbladet. 

Beretningen blev efterfølgende godkendt. 

 

3. Forelæggelse af regnskab til udtalelse 

Det godkendte regnskab var fremlagt på alle borde til gennemsyn. Per le Fevre gennemgik lokalafdelingens 

regnskab. 

Der blev fortalt om hvad lokalafdelings økonomi byggede på, her under andele af kontingenter til det 

centrale Ældresag, § midler fra Roskilde kommune, sponsorater, søgte midler fra fonde mv. 

 Der var kun spørgsmål til arrangement indtægter. Et medlem undrede sig over at indtægterne i 2024 var 

meget mindre end indtægten i 2023. det viste sig at udgifterne var tilsvarende mindre. Der blev afholdt 

færre arrangementer i 2024.  

Regnskabet blev efterfølgende taget til efterretning. 

 

4. Lokalbestyrelsens fremtidige virke 

Formanden fortalte om at bestyrelsen også i fremtiden vil deltage i div. Udvalg, her under i 

Koordinationsudvalg Ældrepolitisk udvalg, deleger møde i Ældresagen, med videre. Ligeledes deltage i 

kvalitetsrådet på plejehjemmene. 

Have fokus på ældreloven og den nye sundhedsreform. Sikre at de frivillige får relevante kurser. 

Arrangementsudvalget vil i fremtiden have fokus på arrangementer hvor der er spisning, foredrag og 

endagsture. 

Stadig informere mest muligt omkring Ældresagens arbejde. 

Være til stede i Cosmos alle mandage i ulige uger fra 10 til 12. (Dog ikke på helligdage) i samme tidsrum kan 

bestyrelsen kontaktes på mobil 23621968 eller 51430307, der kan dog ikke købes billetter via telefon. 

Og ikke mindst være en bestyrelse for medlemmerne. 

Formanden fortalte om de vigtigste fokuspunkter for bestyrelsen. Ensomhed, Demens, Motion og ikke 

mindst sammenhold og fællesskab. 



Herefter gennemgik formanden de fremtidige arrangementer og omkring billetkøb i COSMOS på kontor 

dagene og muligheden for on line booking. 

5. Indkomne forslag 

Der var ikke indsendt forslag til bestyrelsen. 

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Ellinor Poulsen, Lizzie Birgit Larsen og Bent Gade var ikke på valg og fortsætter i bestyrelsen. 

Per le Fevre, Else Marie Korsgaard og Annette Sørensen ønskede genvalg og blev valgt ind i bestyrelsen for 2 

år. 

Eva Lykke Petersen ønskede at opstille og blev valgt ind for 2 år.  

 

7. Valg af suppleanter 

Ulla Jørgensen og Conny Rævmann blev valgt for 1 år. 

 

8. Eventuelt 

Formanden takkede Birte Fiedler for hendes Indsats i bestyrelsen og overrakte en buket blomster. Birte 

havde valgt ikke at genopstille. 

 

Dirigenten afsluttede mødet med tak for god ro og orden 

Formanden takkede Fleming for at ville tage dirigentrollen, samt takkede forsamlingen for det gode 

fremmøde. Der vil efterfølgende blive afholdt konstitueringsmøde. 

 

09.03.2025  

Per le Fevre 

Referent 

 

 


